

1. Only redeemable at stores in KSA. 2. Only one gift card can be redeemed per invoice, Multiple card redemptions will not be accepted during the transaction 3. This e-Gift Card can be partially redeemed. 4. Valid for 12 months from date of receiving. 5. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged 6. If misplaced Doctor M, MyList and Riyadh Bank cannot block / cancel the card and will not be responsible for any transactions on lost / stolen card. 7. Redemption of this gift card is not permissible for consultations / transactions made using your health insurance card. 8. Return, exchange & refund are subject to Doctor M policies. 9. The redemption of the gift card cannot be combined with other available offers/discounts at Doctor M stores. 10. The gift card value cannot be redeemed for cash. 1. نكمي

طقف ةدح او اي اده ةق اطب دادرستسا نكمي. 2. ةي دوعسل ا ةي برعل ا ةكل ممل ا رج اتم ي ف طقف اهل ادبستسا نكمي. 3. ةل ماعمل ا ءانثا ا ةق اطبل ل ةد دعتم دادرستسا تايل ممل ل وبق ممتي نلو ، ةروتاف لكل م. 5. مالتسال ا خيرات نم ارهش 12 ةدمل ةحل اص. 4. ائي زج هذه ةي نورتكمل ا اي ادهل ا ةق اطبل ل ادبستسا ل اح ي ف. 6. اهفلت و اهتقرس و اهن ادق ةل اح ي ف اهل ادبستسا نكمي ال و اهر و اهتداع ا نكمي ال ءال خ ا عم ، ةق اطبل ا ءغل ا رظح ام هنكمي ال تسيل ي ام وم ا روتكد ن ا ف ، ةق اطبل ا ةقرس و ا ن ادق ةق اطب دادرستسا ب حمس ي ال. 7. ةق ورسمل ا / ةدوق فمل ا ةق اطبل ا ل ع ممت ةل ماعم ي ا ن ع ةيل وؤسمل ا كبب ةصا ا ل ا ي ح ص ل ا ن ي م ا ت ل ا ةق اطب م ادخستسا ب ممت ي ت ل ا تال ماعمل ا / تاراشتسا ل ل هذه اي ادهل ا نكمي ال. 9. م ا روتكد تاسا ي سل ل او م ا ل در عرضي : عاجر ا ل و ا ل ادبستسا ل و ا ةداعتسا ل ا طورش. 8. 10. م ا روتكد رج اتم ي ف ةح اتم ل ا ي رخ ا ل تاموصل ا / ضرورعل او اي ادهل ا ةق اطب دادرستسا نكمي ال. ا دقن اي ادهل ا ةق اطب ةمي ق دادرستسا نكمي ال.